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PROTOKÓŁ Nr 7/2018 

posiedzenia Komisji Mienia i Infrastruktury 

Rady Powiatu Nowosądeckiego 

w dniu 12 grudnia 2018 r. 

 

 

Realizowany porządek posiedzenia:   

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Mienia i Infrastruktury Rady Powiatu 

Nowosądeckiego. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1.  

Przewodniczący Komisji Mienia i Infrastruktury Antoni Poręba otworzył posiedzenie 

 i przywitał wszystkich przybyłych.   

 

W posiedzeniu bierą udział Członkowie Komisji. 

Stwierdza się, że posiedzenie jest prawomocne do podejmowania uchwał. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczą również: 

 

Marek Kwiatkowski  - Starosta Nowosądecki, 

 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Mienia i Infrastruktury Antoni Poręba przedstawił porządek posiedzenia 

 i poddał go pod głosowanie.  

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 2 

Członek Komisji Mienia i Infrastruktury Rady Powiatu Nowosądeckiego zgłosił kandydaturę Pana 

Franciszka Kantora na stanowisko Wiceprzewodniczącego Komisji.  

 

Radny Powiatu Nowosądeckiego Franciszek Kantor wyraził zgodę. 

Przewodniczący Komisji  Antoni Poręba poddał pod głosowanie kandydaturę Pana Franciszka 

Kantora na stanowisko Wiceprzewodniczącego Komisji Mienia i Infrastruktury Rady Powiatu 

Nowosądeckiego. 

Za kandydaturą 10 członków Komisji, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

Wiceprzewodniczącym Komisji Mienia i Infrastruktury Rady Powiatu Nowosądeckiego został  Pan 

Franciszek Kantor.  

 

Ad. 3/4 

Przewodniczący Komisji Mienia i Infrastruktury Antoni Poręba podziękował wszystkim za 

przybycie i zamknął posiedzenie. 

             

 

                  Przewodniczący 

       Komisji Mienia i Infrastruktury RPN 

      

                    Antoni Poręba 

 

 

 

 

 

 
Protokołowała: Anna Walczak    


